
Styrets økonomiske beretning 
 
Økonomien til klubben i 2021 ble dominert av byggingen av banen i Buråsheia. Banen ble 
finansiert hovedsakelig gjennom private sponsorer. Det var nødvendig å ta opp et lån for å 
dekke de siste utgiftene for at banen skulle være av den standarden styret ønsket ved 
åpning. 
 
Det er etablert flere langtløpende sponsoravtaler som gir klubben en jevn inntekt. Disse 
sammen med medlemskontingentene og grasrotandel vil dekke klubbens driftskostnader og 
vedlikehold av banen i Buråsheia.  
 
Det anbefales fra styret å være nøktern med bruk av klubbens kapital inntil klubben har 
betalt tilbake lån og bygget en buffer til å dekke uforutsette utgifter. 
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